
 
                                                                                                                      3. december 2024 

 

Centerchef Sofie Jorden, er ud fra vores udviklingssamtale kommet med følgende 
anerkendelser og anbefalinger til Ramløse Skole: 

 

Anerkendelser: 

•  Skolens vedvarende fokus på at skabe læringsmuligheder for alle børn og vilje til at 
prøve mange muligheder og nye veje for at lykkes 

• At skolen er en væsentlig faktor i lokalmiljøet og samarbejder tæt med andre lokale 
aktører som børnehuset og lokalrådet. 

• At skolen i dag er det oplagte valg for distriktets børn og deraf oplever stigende elevtal. 

 

Anbefalinger: 

• At der arbejdes videre med at skabe gode overgange mellem Ramløse og Bjørnehøj, så 
eleverne stadig oplever Bjørnehøj som det naturlige valg efter skolegangen på 
Ramløse. 

• En fortsat opmærksomhed på skabelse af inkluderende læringsmiljøer og skabe 
tilpasse udfordringer til alle elever hvor de er. 

• At de mange gode trivselstiltag på skolen bibeholdes og gerne suppleres med en 
systematisk procedure for hvordan der arbejdes med trivselsdata. 

 


